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Protokół  Nr 6/2007 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu 

odbytego w dniu 17 maja 2007r. 
 

 
Obecni na posiedzeniu:  

Krzywak Krzysztof - Przewodniczący Komisji 
Budych Andrzej- Z-ca Przewodniczącego Komisji 
Jan Mazur - członek Komisji 
Wioleta Muszyńska - członek Komisji 
Ryszard Dembniak - członek Komisji 
Ryszard Stachowiak - członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia:  

1. Zasady finansowania oświaty w gminie 
2. Pozyskane środki unijne  (wpływ na dynamiczny rozwój gminy) 
3. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Posiedzenie Komisji trwało od godz. 12.00 do godz. 16.00 
 
Początkowe obrady odbyły się wspólnie z obradami Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy 
Społecznej (tj. + 3 radnych). 
 
 
Ad.1  
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła analizę funkcjonowania placówek oświatowych na 
terenie gminy. Poinformowała równieŜ o planowanym zmniejszeniu oddziałów klas 
pierwszych w Szkole Podstawowej w Zbąszynku i I Gimnazjum, pisma informujące o takich 
zmianach zostały przesłane do obu placówek, czekamy na opinię z Kuratorium. Następnie 
przedstawiła awanse zawodowe i prognozowane z tego powodu skutki finansowe. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Dariusz Drosik był zdania, Ŝe 
przy dwóch oddziałach w Szkole Podstawowej liczących ok. 30 uczniów nie ma mowy o 
jakimkolwiek komforcie pracy i efektywności pracy. 
Radna Wioleta Muszyńska przychylając się do tego zdania stwierdziła, Ŝe działamy w 
przeciwnym kierunku niŜ to, co wprowadziła reforma. 
Podniesiono takŜe problem róŜnicy w cenie na ucznia z terenu miasta i wsi. Ustalono, Ŝe ma 
to związek z liczebnością uczniów w oddziałach oraz być moŜe zbyt duŜą liczbą szkół 
prowadzonych przez gminę. 
Odnośnie zasad finansowania placówek oświatowych Zastępca Burmistrza stwierdziła, Ŝe 
nie mogą być one ujednolicone dla wszystkich szkół funkcjonujących na terenie gminy. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu Krzysztof Krzywak zauwaŜył, Ŝe powinno 
uchwalać się realne budŜety dla szkół, aby dyrektorzy mieli świadomość, z jakimi środkami 
finansowymi mają do czynienia. Dlatego jego zdaniem warto byłoby mówić niekoniecznie o 
likwidacji niektórych placówek, ale o reorganizacji szkół. Przewodniczący Komisji Gospodarki 
i BudŜetu Krzysztof Krzywak wysunął teŜ daleko idący wniosek, by dyrektorów wprowadzić w 
elementy systemu  menadŜerowania. 
 
Z uwagi na brak materiałów dot, zasad finansowania, Przewodniczący Komisji Gospodarki i 
BudŜetu zgłosił wniosek o opracowanie projektu zasad funkcjonowania o światy na 
terenie gminy i  przedstawienia ich do zaopiniowania w momencie opra cowywania 
załoŜeń bud Ŝetowych na 2008 rok.  
Wniosek został przyjęty przez obie komisje jednogłośnie. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Dariusz Drosik wystąpił z 
wnioskiem o nie zmniejszanie oddziałów w szkołach, w zwi ązku na zbyt du Ŝą 
liczebno ść uczniów w oddziałach .  
Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej ustosunkowała się do wniosku 
Przewodniczącego stosunkiem głosów: 1 „za”, 1 „przeciw” i 1 wstrzymujący (radna Maria 
Dobry nie brała udziału w głosowaniu). 
 
Ad.3.  
Tadeusz Czy Ŝ zapoznał Komisje z projektami uchwał dot. sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w związku z lokalizacją farmy wiatraków. Ustalenia: firma 
ustawi wiatrak próbny, 37 punktów lokalizacyjnych, inwestor ponosi wszelkie koszty planu 
zagospodarowania przestrzennego na podstawie trójstronnego porozumienia. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał w tej sprawie i skierowały jednogłośnie 
pod obrady sesji.  
 
Przewodniczący Komisji Dariusz Drosik zapoznał Komisje z pismem od Starosty dot. 
zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego w temacie likwidacji 
szpitala w Świebodzinie. 
Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały sto sunkiem głosów 7 „za” i 
 2 wstrzymuj ące. 
 
W nawiązaniu do tematu organizacji wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieŜy 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu Krzysztof Krzywak wyjaśnił, Ŝe szkoły nie są 
instytucjami, od których wymagać się powinno zorganizowania akcji letniej, statutowo tym 
problemem powinien zająć się OKSiR. Dodatkowo jak stwierdził, dyrektorzy nie posiadają 
takich dyspozycji organizacyjnych i finansowych, by na urlopie zatrudniać nauczycieli. W 
związku, z czym wystąpił z wnioskiem, by zaprzesta ć wysyłania zapyta ń w tym temacie 
do szkół.  
Przewodnicz ący wniósł, aby kierownik OKSiR wykorzystuj ąc swoje uprawnienia 
statutowe do ko ńca czerwca opracował szczegółowy program „Zb ąszynek-Wakacje 
`07. 
Dalsza część obrad odbyła się juŜ bez Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej. 
 
Ad.2.  
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała, Ŝe pierwszy nabór wniosków nastąpi w 
marcu 2008 roku. Na razie moŜemy przygotowywać tylko projekty miękkie (kulturowe). 
Obecnie jesteśmy w trakcie pozyskiwania środków zewnętrznych z takich projektów m.in. 
związane ze współpracą zagraniczną oraz organizacją doŜynek. 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu zauwaŜył, by opracować system zachęty dla 
kierowników jednostek organizacyjnych, by sami starali się o dofinansowania. Poruszono 
takŜe kwestię wystarczającego przygotowania do opracowywania tychŜe projektów. 
Radny Andrzej Budych stanął na stanowisku, Ŝe czasami lepiej zlecić to zadania 
wyspecjalizowanej firmie. 
 
Ad.3  
W sprawach bie Ŝących   
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała Komisję o treści pisma ze Starostwa 
odnośnie partycypacji w kosztach zakupu cysterny dla zabezpieczenia awaryjnego ludności 
w wodę pitną (nasz udział 3200zł, beczkowóz stacjonowałby w Świebodzinie). 
Komisja nie wyraziła chęć partycypacji w kosztach zakupu cysterny stosunkiem głosów 5 
„za” i 1 wstrzymujący. 
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Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk poinformowała o potwierdzeniu przez Starostwo 
dofinansowania przebudowy skrzyŜowania na ul. Wojska Polskiego. 
 
W sprawach bieŜących Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła wnioski dwóch 
mieszkańców gminy dot. zakupu działek w formie wieczystego uŜytkowania, gdzie zgodnie z 
obowiązującą uchwałą wymagana jest zgoda Rady. Celem uzupełnienia przedstawionego 
problemu Halina Kaczmarek udzielała odpowiedzi na zadawane pytania w tym temacie, 
informując o planach wnioskodawców, zasadach korzystania z wieczystego uŜytkowania. 
 
Komisja jednogło śnie wyraziła zgod ę na umo Ŝliwienie zakupu działki w wieczyste 
uŜytkowanie przez p.  /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 
ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła 
podinspektor Magdalena Tomaszewska / i jednogło śnie te Ŝ była przeciwna udzieleniu zgody 
na zakup wszystkich 16 działek  w wieczyste u Ŝytkowanie wskazanych we wniosku 
przez p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 
6 września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena 
Tomaszewska/ a jedynie udost ępnienie zakupu 1 segmentu (tj.6 działek). 
 
Komisja wyst ąpiła z wnioskiem o okre ślenie strefy przemysłowej na terenie miasta.  
 
Przewodnicz ący Komisji Krzysztof Krzywak wraz z p.o. Sekretarza  Barbar ą Stasik 
przedstawili Komisji ustalenia Komisji Statutowej w temacie zmian zaproponowanych do 
Statutu Gminy Zbąszynek. 
Komisja przyj ęła przedstawione zmiany jednogło śnie. 
 
Zaproponowano równieŜ, by kontrola Komisji Rewizyjnej planowana w maju odbyła się w 
czerwcu, a kontrola czerwcowa w sierpniu w związku z powołaniem nowego składu Komisji 
Rewizyjnej po wejściu w Ŝycie nowego Statutu. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji 
 
Krzysztof Krzywak 
 
Wyciąg z protokołu otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Zastępca Burmistrza 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
5. Przewodniczący Rady 
6. Przewodniczący Komisji 
 
 
 



Rada Miejska w Zbąszynku   V kadencja Samorządu 

KOMISJA GOSPODARKI I BUDśETU 2007-2010 

  

 

 
 
 

4

 
 

Do wiadomości: 
1. dyrektorzy szkół 
2. kierownik OKSiR 


